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18.12.2019 Happy 
Ozbiljnije se posvetiti železnici 
Spiker Moramo ozbiljnije da se posvetim železnici, sada trenutno radimo na železnici Novi sad-Subotica, 
izjavila je gostujući u jutarnjem program, Happy televizije, ministarka građevinarstva, saobraćaja i 
infrastrukture, Zorana Mihajlović, 
Sagovornik, Zorana Mihajlović, ministarka građevinarstva, saobraćaja i infrastrukture Prvo brza 
pruga u Srbiji, mi to nikad nismo imali, na 200 km na sat, radimo dokumentaciju projektnu od Beograda, Niša 
ka Preševu, takođe 200 km na sat, znači hoćemo da imamo te glavne koridore takve, da isto to, kao što možemo 
u Briselu ili bilo gde u Parizu, da sednemo u voz i da začas stignemo negde, tako hoćemo da živi i Srbija i 
Beograd i ostali gradovi. Poosebnu pažnju ćemo posvetiti sledeće godine železnici. Dakle, sve druge regionalne 
pruge koje nismo rekonstruisali, ćemo rekonstruisati. Počinju radovi na deonici, brze pruge Novi Sad Subotica, 
radovi će da traje najmanje dve i po godine I onda ćemo imati, dakle, od 2021. Beograd Novi Sad, brzi voz, 
znači za 25 minuta smo u Novom Sadu, a za dve I po do tri godine ćemo imati i od Novog Sada do Subotice. 
brzu prugu i mislim da će sledeće godine, dalje početi radovi na rekonstrukciji barske pruge, znači od Valjeva, 
ka granici sa Crnom Gorom. Urediće se sve stanične zgrade, jedan deo smo već sređivali. 

 
 

18.12.2019 08:21 happytv.rs 
EKSKLUZIVNI GOST TV HAPPY ZORANA MIHAJLOVIĆ : Moramo da ulažemo u 
železnicu, putarine su sasvim realne! 
Gostujući u emisiji "Dobro jutro Srbijo" ministarka građevinarstva, saobraćaja i invrastruktureZorana 
Mihajlović, govorila je o najaktuelnijim temama. Ona je podelila sa nama planove o unapređivanju čitave 
infrastrukture: 
- Kada smo pogledali šta se radilo pre 10 godina, shvatili smo da se ništa nije ulagalo u železnicu. Mi smo sada 
uzeli stvari u svoje ruke. Sve što smo mogli da popravimo, mi smo popravili. Današnje deonice su primer da sve 
može da se postigne na vreme i bez dodatnih troškova. Moramo ozbiljnije da se posvetimo železnici. Sada 
trenutno radimo na železnici Novi Sad - Subotica - ispričala je Zorana. 
Za ekonomski i privredni razvoj Srbije nephodna su velika ulaganja u autoputeve i železnice. U narednom 
periodu možemo očekivati nastavak radova na tim poljima. 
- Što se tiče putarina, cene su sasvim realne. Koliko kilometara pređete, toliko i platite. Svi vide koliko smo mi 
napredovali. Opozicija je tu da kritikuje, ali građani žele da vide rad i rezultat. Oni su nama ukazali poverenje - 
nastavila je Zorana. 
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